
         Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri Gymnáziu Cyrila Daxnera 

                                              vo Vranove nad Topľou 

 

 

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny 

Dátum:      11. 12. 2024 

Program:   1. Otvorenie 

                    2. Hospodárenie školy k decembru 2024, projekt Debarerizácia, projekt 

                        Multifunkčné ihrisko 

                    3. Priebežné výsledky žiakov vo vzdelávaní, v súťažiach 

                    4. Informácie o dianí v škole – dobročinné aktivity 

                    5. Rôzne, záver 

Diskusia k jednotlivým bodom – priebežne. 

 

 

K bodu 1. 

 

  Na úvod zasadnutia rady školy pri Gymnáziu Cyrila Daxnera vo Vranove nad Topľou Mgr. 

Katarína Kerestešová privítala prítomných a oboznámila ich s programom. 

 

 

K bodu 2. 

 

    Pani riaditeľka informovala o hospodárení školy k decembru 2024. Rozpočet školy je 

aj v tomto náročnom období stále vyrovnaný, maximálne efektívne pracujeme s financiami, 

sme hospodárni a racionálni v rámci vyrovnaného rozpočtu školy. Škola vyplatila 

zamestnancom v novembrovej výplate odmeny, celkový balík na odmeny bol 33 900,- €. 

Ing. architekt Marek Záhorák sa k projektu Multifunkčné ihrisko vyjadril v tom zmysle, 

že stále prebiehajú porady a diskusie k projektu, aby sa čím skôr začalo s jeho realizáciou. 

 Tak isto projekt Debarerizácia pokračuje pracovnými poradami medzi VÚC,  

zhotoviteľom a vedením školy, aby sa projekt čo najskôr uskutočnil. 

 

K bodu 3. 

 

    Naše gymnázium dosahuje dlhodobo výborné výsledky v rámci vzdelávania nielen 

v rámci regiónu, ale aj v celoslovenskom hodnotení. V tabuľkách prieskumu sa naše 

gymnázium  umiestňuje na popredných miestach v celoštátnych priemerov gymnázií. 

Vedenie školy spolu s pedagógmi vytvára našim študentom priaznivé podmienky 

v rámci vzdelávania a osobnostného rozvoja, čo je devíza pre študentov do budúcnosti. 

 



K bodu 4. 

 

   Naša škola sa dlhodobo zapája do rôznych projektov a aktivít v rámci charitatívnych 

podujatí.  

V sobotu 14.12.2024 sa bude na YouTube vysielať Charitatívny stream na pomoc pre 

vážne chorého Adamka Kopča, 3 r. 

Celý december prebiehajú rôzne akcie a športové súťaže a v posledný predvianočný 

deň sa rozlúčime  Adventným zamyslením. 

 

K bodu 5. 

 

    Člen rady školy a poslanec v PSK Mgr. Peter Kocák vystúpil s informáciami o projekte 

spájania OA a GCD. MŠVVaM SR spolu s PSK Prešov v rámci možnosti racionalizácie školstva 

podali návrh na spájanie škôl. Žiaľ týka sa to aj nášho gymnázia, ktoré by sa malo spojiť 

s Obchodnou akadémiou Vranov. Ide o spojenie manažmentu škôl, prepojenie pedagógov a 

nepedagogických zamestnancov. S takýmto spojením členovia rady školy nesúhlasia, čo 

vyjadrili v diskusii. Poslanci v krajskom zastupiteľstve  žiadajú rokovania s PSK, na základe 

akých kritérií, chcú spojenie škôl. V tomto prípade nie je racionálne spájať gymnázium 

a odbornú školu a nie sú na to ani vecné dôvody . Všetci dúfame, že argumenty proti spájaniu 

presvedčia na rokovaniach kompetentných, že je potrebné zachovať gymnázium ako 

samostatný celok školstva v okrese Vranov nad Topľou. 

 

K bodu 6. 

 

   Na záver stretnutia Mgr. Katarína Kerestešová poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie 

ukončila.    

 

 

 

Dátum: 12. 12. 2024                                                                             Mgr. Katarína Kerestešová 

                                                                                                                Podpredsedníčka RŠ pri GCD 

 

Zapísala Anna Kakošová    

 

 

 

 

 

 

 



Rada školy pri Gymnáziu Cyrila Daxnera, ul. Cyrila Daxnera 

88/3, 09301  Vranov nad Topľou 

 

 

Uznesenie zo zasadnutia  Rady školy pri Gymnáziu Cyrila Daxnera    

            vo Vranove nad Topľou, konaného dňa 11.12.2024  

 

Prítomní členovia Rady školy pri Gymnáziu Cyrila Daxnera vo Vranove nad 

Topľou sa uznášajú na nasledovnom: 

 

Rada školy schvaľuje  

1. Program zasadnutia RŠ 

 

Rada školy berie na vedomie 

 

1.  Hospodárenie školy k decembru 2024, projekt Debarierizácia, projekt  

 Multifunkčné ihrisko 

2.  Priebežné výsledky žiakov vo vzdelávaní, v súťažiach 

3.  Informácie o dianí v škole – dobročinné aktivity 

4.  Diskusiu k optimalizácii SŠ v PSK a odmietavé stanovisko k projektu 

spájania GCD a OA  

 

 

 

 

Vo Vranove nad Topľou                                         Podpredseda RŠ 

dňa: 11.12.2024                                                       Mgr. Katarína Kerestešová 

 

 

 

      


